
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2023-2024 
 

Dato: 10. januar 2024 
Klokkeslett: 19:00 

Møtested: Møterom 3, Kleivane skole 
 

Neste møte: Mandag 5/2 kl. 19:00 
 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 
1 Kaziva Chemak  X kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 
2 Anja Bore Refsnes Nestleder - anja.ravndal@gmail.com 
2 Vara: Espen Sandbukt  X espen_san@hotmail.com 
3 Inesa Grigaite-Spuciene Kasserer X inesajuv@gmail.com 
4 Randi Helen Årrestad  - randiarrestad@gmail.com 
5 Espen Daaland Referent X espen.daaland@gmail.com 
6 Birte Tjelhovd FAU-leder X birte.tjelhovd@outlook.com 
7 Jan Vik  X jankvik@live.com 

SFO Vegard Aamodt  X vegard.aamodt@gmail.com 
 Berit V. Heggen Rektor X berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 
Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 
 

Birte 

2 Informasjon fra rektor 
 

- Personalet hadde en god faglig og sosial planleggingsdag i Oslo 17. 
november. 
 

- Det er meldt inn 63 elever til høstens 1. trinn. I dag teller skolen 281 
elever. Elevtallet ved skolestart blir ca 315 elever.  
 

- Vi har behov for 5 lærere til høsten og det er fellesutlysning med 
søknadsfrist 5. februar. 
 

- Vi har ansatt en ny avdelingsleder. Anne Elin Vea.   
Hun begynner 18. mars. 
 

- Det planlegges for ulike tema for våren: Skidag for mellomtrinnet hvis 
snø, vitenskaps dag, litteraturuke, sangsamling og idrettsdag. 
 

- SFO har startet med et ekstra planleggingsmøte i uka for ansatte. 
Dette fungerer veldig bra. SFO har nå bedre tid til utviklingsarbeid og 
aktivitetene blir satt mer i system. SFO arbeider med å lage et fast 
årshjul etter ny rammeplan.  
 

- En ny ansatt hadde oppstart 1. januar.  
 

Berit 



 
- God svar-prosent på foreldreundersøkelsen.  

Svar deles når den er klar. 
 

- Tilbakemeldinger på utviklingsplan – ingen kommentarer 
 

- Spørsmål svømmeopplæring – Kleivane skole bruker en del ressurser 
på svømming, sammenlignet med andre skoler. Austrått svømmehall 
har vært stengt, noe skolen ikke kan gjøre noe med.  
Skolen skal melde tilbake til FAU før skoleslutt om elevene oppnår 
kompetansemålene i svømming på 2. trinn, 4, trinn og 7. trinn 
 

- Skolegudstjeneste (1 gang årlig) 
SU beslutter deltakelse for hvert år. Siste 2 år har SU sagt ja.  
 

3 Forberedelse 7. trinnsfest 
 

- 6. trinn er ansvarlig for arrangement 
 

- Se eget dokument for arbeidsfordeling til sommeravslutning  
for 7. trinn 
 

Birte 

4 Evaluering disco for 5., 6. og 7. trinn 
 

- Bra arrangement, 5. trinn spesielt tydelig sammensveiset. 
- Gode tilbakemeldinger fra rektor til FAUs arrangement. 
- Austrått håndball hadde kiosk. 
- 2 russ var DJ – god stemning. 
- Lange køer utfor hallen før åpning. 
- Arrangement kan gjerne gjentas; nyttårs-disco? 
- Litt for få voksne som verter – økes til neste arrangement. 

 

Birte 

5 Evaluering julefest 
 

- Bålpanner måtte slukkes – ved sterk vind må bålpanner vurderes. 
- For få voksne til å arrangere (dørvakt, lysvakt) 

Kan dørene ved kiosken åpnes for å kunne holde hoveddør stengt. 
- Kaker ble utsolgt på et kvarter – mer kaker neste gang? 

Brownies/sjokolade? 
- Nissen som vandret rundt med klementiner fungerte bra. 
- Flaggstanglys – utfordre skolen på å lage fester til lys. Bør ha en vakt 

eller to ved lyset. 
- Lag oppsummeringsnotat med behov til neste år. 
- CoffeeBerry har stilt opp 2 år, ikke sikkert de kan neste år. Alternativ 

spør Austrått Kaffibrenneri. 
 

Espen D. 

6 Fremoverplan 17. mai-komite 
 

- Møtes etter FAU-møte. 
- Spørsmål til kostnad ved bruk av eksternt korps, tas opp til vurdering. 

 

Vegard 

7 Fremlegg regnskap 
 

- Se egen lenke i Spond 
- Sjekk faste omkostninger ”BedriftsNett” 

 

Inesa 



 
8 Eventuelt 

 
- Vurdere å kjøpe utebord fremfor å leie(12.575,-) 

Mangler lagringsplass på skolen? Hva med uteboden på nordsiden? 
- Kan skolen etablere faste benker for sitteplasser generelt og ved 

arrangement hvor FAU nå må bruke penger på å leie bord? 
 

Birte 

 


